



明愛青少年及社區服務 Caritas Youth and Community Service
會員優惠計劃申請表 Concession Scheme Application Form

會員優惠計劃類別 Type of Concession Schemes	本辦事處專用 Official Use Only
<input type="checkbox"/> 綜援會員優惠計劃 Concession Scheme for CSSA Recipients	<input type="checkbox"/> 已核實有效文件 Verified 職員簽署 Signature :_____
<input type="checkbox"/> 領取在職家庭津貼人士優惠計劃 Concession for the WFA Recipients	
<input type="checkbox"/> 其他中心會員優惠計劃 Other schemes (註明 Remark: _____)	

會員編號 Membership No. : _____

會籍到期日 Expire date: _____

中文姓名	英文姓名 Name	年齡 Age	性別 Gender	身份證或 出生證明文件號碼 HKID No./ Birth Cert. No.	家庭會籍編號 Family Membership No.
					申請人 Applicant
					F02
					F03
					F04
					F05
					F06

申請人簽署：

Signature :

日期：

Date:

收集個人資料聲明 - 會員優惠計劃申請

收集個人資料的目的

本服務將根據你所提供的個人資料，處理你向本服務提出的會員優惠計劃申請及下述資料用途。你可拒絕向我們提供個人資料，但若你未能提供足夠個人資料，本服務可能無法處理你的申請或向你提供服務。請確保你所提供之資料正確無誤及通知本服務任何有關資料改動。

資料用途

我們持有的個人資料將用於：

1. 會籍及其他服務申請；
2. 會籍、服務及活動記錄；
3. 服務意見及服務需要的意見搜集；
4. 處理查詢及意見回饋；
5. 服務統計及分析用途；
6. 向我們的會員提供本服務的最新消息和活動資訊。

獲悉資料人士的類別

本服務收集得來的資料乃源於服務使用者自願提供。在未得到服務使用者同意時，資料除用作本服務其他指定活動用途、以及法律上、裁判上或政府審查上有需要以外，本服務絕不會向外披露任何個人資料。

獲悉個人資料的人士，限於本服務在工作上有關的職員，本服務職員在需要時亦只會向下列有關方面披露該等資料：

1. 向本服務提供服務而該等服務與我們服務運作有關的第三方服務供應商。
2. 你同意向其披露資料的人士或機構。

本服務不會出售、租借或傳送收集的個人資料給予其他機構。

查閱/更改資料

閣下擬查詢、更改或刪除個人資料，請以書面與本服務的總辦事處聯絡：
地址：香港堅道二號明愛大廈 135 室 行政主任收。

Personal Information Collection Statement – Concession Scheme Application Purpose of Collection

Our Service will handle your Concession Scheme Application according to your provided personal data. You may decline to provide our Service with the requested personal data, but in such case our Service may not handle your request accordingly due to insufficient information. Please ensure your provided information is correct and contact us if there's any updates.

Usage of the Data

We may use the Data for one or more of the following purposes:

1. for application of the membership and other services;
2. for the records of membership, services and programmes;
3. for the collection of service feedback and need assessment;
4. to handle comments, enquiries and complaints;
5. for statistics and data analysis;
6. to provide update information of the services and programmes to our members.

Access of Personal Data

Our Service collects the users' personal data on a voluntary basis only. Without the users' consensus, our Service will limit the collection and use of personal data to the purpose directly related to the function or activities stated on the collection. Our Service will not disclose any individual information to other organizations or persons unless release is required by law or is pertinent to judicial or government investigations or proceedings.

Only designated employees who need to carry out the legitimate activities / functions are permitted to view your personal data. Our Service may disclose your personal data to the relevant parties listed below for the purposes stated:

1. those personnel, agent, contractor or service provider who provides services to us in connection with our Service operations.
2. the persons or organizations you have given consent to such disclosure.

Our Service will not sell, rent or transmit any personal data collected to other organizations.

Access to and Correction of Personal Data

If you would like to access/ correct / update your personal data, please contact our Administrative Officer at Room 135, Caritas House, 2 Caine Road, Hong Kong,